

# នាង.ហ.ក ធ្វើអត្តឃាត បន្ទាប់ពី

## ហ៊ុន-ណេង គំរាមប្តឹង

នាង.ហ.ក. បានលេបថ្នាំធ្វើអត្តឃាតនៅយប់ថ្ងៃទី៧ ខែមិនា ឆ្នាំ២០១៣ បន្ទាប់ពីអាមេរិកប្តឹងហ៊ុន-ណេងជាតារបស់អា ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត បាន



អាមេរិកប្តឹងហ៊ុន-ណេង ត្រូវជា តារបស់អាហ៊ុន-បញ្ចុប្រត

គំរាមនាងហ.ក. នៅថ្ងៃទី៧ខែមិនាឆ្នាំ២០១៣នេះថា៖ «ទោះបីជាចំណាយអស់ទ្រព្យសម្បត្តិប៉ុន្មានក៏ដោយ អាមេរិកប្តឹងហ៊ុន-ណេង នឹងប្តឹងជនរងគ្រោះឈ្មោះ នាង.ហ.ក. រហូតដល់តែអស់ទ្រព្យសម្បត្តិពីខ្លួន និង គ្មានផ្ទះនៅ!!!» ព្រោះនាងហ.ក. និងក្រុមគ្រួសារនាង ជាអ្នកផ្តល់ព័ត៌មានដល់ភ្នាក់ងារ«Ki-Media»តាមអត្ថ បទដែលមានចំណងជើងថា៖ «**ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត រំលោភភ្លេចស្រី ហើយគំរាមសំលាប់ទាំងពួង!**»

[http://ki-media.blogspot.com/2013/03/blog-post\\_4985.html](http://ki-media.blogspot.com/2013/03/blog-post_4985.html)

សូមបញ្ជាក់ថានៅកំឡុងខែមករាឆ្នាំ២០១៣នេះ, អាមេរិកប្តឹងហ៊ុន-បញ្ចុប្រតបាន ចាប់នាង.ហ.ក. យកទៅរំលោភគ្នា៤នាក់ និងបញ្ជូនអោយអង្គរក្សរបស់អា មេរិកប្តឹងហ៊ុន-សែន ទៅគំរាមនាងហ.ក. និងក្រុមគ្រួសារថា៖ «អាមេរិកប្តឹង ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត នឹងបាញ់សំលាប់ចោលទាំងពួង ប្រសិនបើនាង.ហ.ក.និង ក្រុមគ្រួសារធ្វើអោយរឿងអាមេរិកប្តឹង ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត បានចាប់នាង.ហ.ក.យក ទៅរំលោភគ្នា៤នាក់នោះ បែកធ្លាយលិចពួទៅខាងក្រៅ!» ។

សូមរំលឹកផងដែរថានៅល្ងាចម៉ោង៧ថ្ងៃទី៦ ខែមករា ឆ្នាំ២០១៣ អាមេរិកប្តឹងហ៊ុន-សែន ត្រូវជាប្អូនប្រុសអាមេរិកប្តឹងហ៊ុន-ណេង និងជាតារបស់អា មេរិកប្តឹង ហ៊ុន-បញ្ចុប្រត បានខឹងសម្បារយ៉ាងខ្លាំង និងបានបញ្ជូនអោយអង្គរក្ស របស់វាទៅគំរាមក្រុមគ្រួសារសាច់ញាតិជនរងគ្រោះនាង.ហ.ក. ថា៖



«ហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ នឹងប្តឹងនាង.ហ.ក. ព្រមទាំងក្រុមគ្រួសាររហូតដល់តែអស់ ទ្រព្យសម្បត្តិ គ្មានផ្ទះនៅ!» ព្រោះនាង.ហ. ក. និងក្រុមគ្រួសាររបស់នាងហ.ក. ជាអ្នក ផ្តល់ព័ត៌មានដល់ភ្នាក់ងារ«**Ki-Media**» តាមអត្ថបទដែលមានចំណងជើងថា៖

«**ហ៊ុន-បញ្ចុបុត្ររំលោភភ្នែងស្រី ហើយគំរាមសំលាប់ទាំងពូជ!**»

[http://ki-media.blogspot.com/2013/03/blog-post\\_4985.html](http://ki-media.blogspot.com/2013/03/blog-post_4985.html)



ចំណែកឯអាមៀរហ៊ុន-តូ វិញ ជា ពូរបស់អាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ បាន គំរាមជនរងគ្រោះ **នាង.ហ.ក.** ព្រម ទាំងក្រុមគ្រួសារថា៖ «បើជនគ្រោះ **នាងហ.ក** ហ៊ានប្តឹងហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ នោះ អាមៀរហ៊ុន-តូ នឹងបាញ់ សំលាប់ចោលទាំងពូជ!»។

**អាមៀរហ៊ុន-តូ ជាពូរបស់ហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ**

ឥឡូវនេះឪពុកម្តាយរបស់**នាងហ.ក.** កំពុងតែស្រែកយំអង្វរអាមៀរ **ហ៊ុន-ណេង** និងអាមៀរ**ហ៊ុន-តូ** សុំកុំអោយធ្វើបាប**នាង.ហ.ក** និងសុំកុំ អោយប្តឹងដល់ក្រុមគ្រួសាររបស់**នាង.ហ.ក.** ព្រោះ**នាង.ហ.ក.** សុខចិត្ត លេបថ្នាំធ្វើអត្តឃាត ដើម្បីសុំអោយអាមៀរ**ហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ,** អាមៀរ **ហ៊ុន-សែន,** អាមៀរ**ហ៊ុន-ណេង** និងអាមៀរ**ហ៊ុន-តូ** លើកលែងទោស អោយក្រុមគ្រួសារនាង!»។

អាមៀរ**ហ៊ុន-ណេង** បានព្រុសគំរាមថា៖ «ដោយសារតែ**នាង.ហ.ក.** បានធ្វើអត្តឃាត និងកំពុងស្ថិតនៅក្នុងបន្ទប់សង្គ្រោះបន្ទាន់នៃមន្ទីរពេទ្យគ.ខ

នោះ អាមៀរហ៊ុន-ណេង ទុករឿងនាង.ហ.ក.មួយឡែកសិន! ប៉ុន្តែអាមៀរហ៊ុន-ណេង នឹងប្តឹងអ្នកសរសេរ និងប្តឹងKi-Media!»។

ចំណែកអាមៀរហ៊ុន-តូ បានប្រកាសជាចំហរនៅថ្ងៃទី៧ ខែមិនា ឆ្នាំ២០១៣ថា«អោយតែរកឃើញអ្នកសរសេរ និងបាញ់សំលាប់ចោលភ្លាម!»។

ខ្ញុំឈ្មោះចាន់-សិរី និងលោកទេព-មរកត សូមបញ្ជាក់ថា៖

«យើងខ្ញុំទាំងពីរនាក់នឹងត្រៀមស្លាប់ជានិច្ច ហើយរងចាំស្វាគមន៍ឃាតកររបស់អាមៀរហ៊ុន-តូ និងអាមៀរហ៊ុន-សែន មកបាញ់សំលាប់បញ្ចប់ជីវិតរបស់យើងខ្ញុំជានិច្ច ព្រោះដើម្បីអោយប្រជាជាតិលើសាកលលោកឃើញភាពទន់ខ្សោយរបស់ច្បាប់អន្តរជាតិ ដែលបណ្តោយបើកដៃអោយអាមៀរហ៊ុន-សែន បាញ់សំលាប់ប្រជាជាតិខ្មែរតាមអំពើចិត្ត!» ហើយអ្នកសរសេរយើងខ្ញុំក៏ត្រៀមលក្ខណៈប្តឹងបកអាមៀរហ៊ុន-សែនវិញដែរអំពីបទឧក្រិដ្ឋបោកគ្រាប់បែកនៅមុខអតីតមន្ទីររដ្ឋសភានាថ្ងៃទី៣០ខែមិនាឆ្នាំ១៩៩៧, រឿងអាមៀរហ៊ុន-សែន ធ្វើរដ្ឋប្រហារសំលាប់ប្រជាពរដ្ឋខ្មែរអស់រាប់ពាន់នាក់នៅថ្ងៃទី៥-៦ខែកក្កដាឆ្នាំ១៩៩៧, រឿងសំលាប់បង្ក្រាបបាតុករខ្មែរអស់រាប់ពាន់នាក់នៅខែកញ្ញាឆ្នាំ១៩៩៨,រឿងអាមៀរហ៊ុន-សែន ប្រើចរន្តអគ្គិសនីឆក់សំលាប់ប្រជាពរដ្ឋខ្មែរអស់រាប់ពាន់នាក់នៅខែវិច្ឆិការឆ្នាំ២០១០ និងរឿងឃាតកម្ម ភេរវកម្ម ព្រមទាំងបទឧក្រិដ្ឋជួញដូរគ្រឿងញៀន និងជួញដូរមនុស្សផងដែរ....។ល។ និង។ល។.....ប្រសិនបើអាមៀរហ៊ុន-សែន ហ៊ានប្តឹងយើងខ្ញុំទៅកាន់តុលាការឧក្រិដ្ឋកម្មអន្តរជាតិក្រុងឡាអេ ឬប្តឹងទៅតុលាការយុត្តធម៌អន្តរជាតិនៅក្រុងរ៉ូមឬប្តឹងយើងខ្ញុំទៅកាន់តុលាការសហពន្ធសហរដ្ឋអាមេរិកនោះ។

នៅសប្តាយក្រោយនេះ អាមៀរ ហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ នឹងចេញដំណើរពីប្រទេសអូស្ត្រាលី ត្រឡប់មកប្រទេសខ្មែរហើយ សូមកុមារី និងក្មេងស្រីជំទង់ខ្មែរ ទាំងអស់ ទាំងនៅទីក្រុងភ្នំពេញ និង ទាំងនៅតាមខេត្តនានា

សូមមេត្តាប្រយ័ត្នខ្លួន កុំអោយអាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រចាប់យកទៅរំលោភ  
កំសាន្តអោយសោះ ក្រែងនាំអោយមានគ្រោះអាសន្នកើតមានដល់ក្រុម  
គ្រួសារឪពុកម្តាយបងប្អូន ដូចករណីនាង.ហ.ក. ជាគំរូស្រាប់!!!

ដូច្នោះនៅលើសកលលោកយើងបច្ចុប្បន្ននេះ គ្មានប្រទេសណាមួយ  
ដូចប្រទេសកម្ពុជាទេ ព្រោះឧក្រិដ្ឋជនអាមៀរហ៊ុន-បញ្ចុបុត្រ ចាប់នាង  
.ហ.ក.យកទៅរំលោភគ្នា៤នាក់ហើយ បែរជានាយករដ្ឋមន្ត្រីឈ្មោះអាមៀរ  
ហ៊ុន-សែន និងអាមៀរហ៊ុន-ណេង ព្រមទាំងអាមៀរហ៊ុន-តូ ទៅគំរាមបាញ់  
សំលាប់ចោលទាំងពូជ ហើយថែមទាំងគំរាមប្តឹងអ្នកសរសេរទៀត! ផ្ទុយទៅ  
វិញ ជនរងគ្រោះនាង.ហ.ក.បែរជាលេបថ្នាំធ្វើអត្តឃាត ហើយក្រុម  
គ្រួសារជនរងគ្រោះបែរជាស្រែកយំអង្វរសុំទោសពួកឧក្រិដ្ឋជនទៅវិញ! ហើយ  
ពិសេសជាងនេះទៅទៀត ពួកមន្ត្រីឧត្តមស្នងការអង្គការសហប្រជាជាតិ,  
អង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាលអាដហុក និងអង្គការលីការដូ ព្រមទាំងអង្គការផ្សេងៗ  
ទៀតនៅស្រុកខ្មែរ បែរជារួចក្បាលសម្ងំសុខដូចអណ្តើកក្នុងស្លូក មិនហ៊ាន  
ចេញមុខជួយជនរងគ្រោះនាង.ហ.ក.ទេ ប៉ុន្តែបើរឿងបោកលុយសហគមន៍  
អន្តរជាតិយកមកចែកគ្នាចាយវិញ គឺពួកអង្គការក្រៅរដ្ឋាភិបាល NGOs នៅ  
ប្រទេសខ្មែរ ពូកែខ្លាំងណាស់!!! តើនេះជាយុត្តិសម័យអ្វីនៅប្រទេសកម្ពុជានា  
ពេលបច្ចុប្បន្ននេះ? សូមបងប្អូនជនរួមជាតិខ្មែរជួយដាក់ឈ្មោះអោយផង!!!

ធ្វើនៅសហរដ្ឋអាមេរិកនាថ្ងៃទី៩ ខែមីនា ឆ្នាំ២០១៣

ដោយ **លោក ចាន់-សិរី**

និង

**លោក ទេព-មរកត**